
Van, ahol nincs igény kábeltévére
Földes, Hosszúpályi, Nyíracsád 
(HBN) -  Milyen mértékben 
épült ki a kábeltelevíziós háló
zat a településen? -  kérdeztük 
a mintegy 1700 portát számlá
ló Földesen, a hasonló számú 
portát magába foglaló 
Hosszúpályiban és a körülbelül 
1200 portát magáénak tudó 
Nyíracsádon az illetékesektől.

Földesen korábban próbálkoz
tak már a hálózat kiépítésével, 
de az a kivitelező csődbemene
tele miatt meghiúsult -  tájékoz
tatott Péter Imre polgármester. 
Most újra megkísérlik a kábelté
vé bevezetését: két cég is tett er
re ajánlatot. Van rá lakossági 
igény, de nem könnyű a megva
lósítás, mert a helyi polgárok bi

zalmatlanok: annak a 89 család
nak, amelyik korábban befizetett 
a kábeltévé létesítésére, odalett 
a pénze (összesen 2 millió fo
rint). Háromszáz portán van 
azonban egyedi műholdvevő.

Sárai Szabolcs, a hosszúpályi 
kábeltévé üzemeltetője arról tá
jékoztatott: településükön 1995- 
ben kezdték kiépíteni a hálóza
tot. A múlt nyáron jelentősen 
előreléptek: ma 344 helyre van 
bekötve a kábeltévé. -  A reális 
lehetőségnek így is csak negye
dével éltünk eddig -  mondta 
most próbálkozunk a bővítéssel, 
de nincs rá igény. Falun egyéb
ként is jóval nehezebb ügy a ká
beltévé bevezetése, mint a lénye
gesen nagyobb népsűrűségű vá
rosokban. A lakosság további

összefogására volna szükség a 
hálózat kiterjesztésében. Mond
juk két kilométeren belül hiába 
kéri 3-4 család a telepítést, ha a 
többiek nem: úgy nagyon költsé
ges. Tehát egész területeink van
nak, amelyeken nincs ilyen 
rendszer.

Nyíracsádon nincs kiépítve 
kábeltévés hálózat. Volt erre kí
sérlet, de nem találkozott a la
kosság igényével -  tudtuk meg 
Karácsony László építésügyi elő
adótól, aki feltételezi, hogy azért 
is nehéz a bevezetés, mert a pol
gárok nemcsak a létesítés, a 
fenntartás költségeitől is tarta
nak. A műholdas adásokat azon
ban -  egyedi műholdvevővel -  
Nyíracsádon is számos lakásban 
fogni tudják.


